
Vragen 
 
Naar aanleiding van uw spoed-mededeling gisteren m.b.t. de compensatie 
busreizigers, stellen we u graag een aantal vragen. 
 

1. U deelt mee, dat busreizigers, die door de invoering van de nieuwe 
tarieven per 1 juli meer dan 12 euro per maand meer moeten betalen, 
door de provincie zullen worden gecompenseerd, en wel tot 1 juli 2018 
en zelfs – na evaluatie - mogelijk langer. De VVD is voor toegankelijk en 
betaalbaar OV, maar niet voor een onvoorziene kostenstijging. 
Hoe kan het gebeuren dat deze kostenstijging niet is voorzien en dit de 
provincie zomaar lijkt te overkomen? M.a.w. wie heeft hier liggen 
slapen? 

 
2. Als reden noemt u dat de OV zones in Flevoland groter zijn dan in de rest 

van het land en dat in het nieuwe tarievenstelsel het zonetarief is 
vervangen door een kilometertarief. Dit is een bewuste keuze geweest, 
hiermee is ook doorgerekend. Hoe kan het dan dat de consequenties 
voor de reizigers in Flevoland onvoldoende in beeld waren? 

 
3. Spelen de onvoorziene hoge kosten alleen in Flevoland of ook in de 

andere gebieden?  
 

4. Om hoeveel gedupeerde reizigers gaat het in Flevoland? En wegen de 
kosten van een compensatieregeling hier tegenop? 

 
5. Wat bedragen de totale extra kosten (incl. uitvoering 

compensatieregeling) voor 2018 en uit welke middelen gaat  u dit 
financieren? 

 
6. U geeft aan dat het tarievenstelsel tussentijds wordt geëvalueerd om te 

bezien of de compensatieregeling ook na 1 juli 2018 een vervolg dient te 
krijgen. Waarom zijn de pijlen van de gedeputeerde niet gericht op het – 
eerder – tussentijds oplossen van het probleem, zodat de 
compensatieregeling overbodig wordt of op zijn minst niet langer dan 1 
jaar duurt? 


